

التاريخ: 09 مايو 2017

إخطار لحاملي وحدات صندوق المدى الإستثماري

السادة عملاء صندوق المدى الإستثماري نحيطكم علما بأنه تم تمديد تسليم البيانات المالية السنوية للصندوق عن الفترة المنتهية في 31 ديسمبر 2016 إلى مصرف البحرين المركزي، حيث أنه يجري حاليا مراجعة البيانات المالية من قبل المستشارين الشرعيين، كما انه قد تم إبلاغنا بان إثنين من أعضاء الهيئة الشرعية موجودين حاليا خارج البلاد.

كما نود أن نحيطكم علما بأن مصرف البحرين المركزي قد وافق على هذا التمديد لتقديم البيانات المالية حتى 17 مايو 2017.

في حالة وجود اي استفسار يرجى الاتصال بمركز خدمة العملاء.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير



المثنى محمد المكنوم  
عضو الجهاز الإداري

ش.م.ب.م شركة صندوق الاستثمارات الوطنية  
**National Investments Fund Company BSC (C)**

---

Date: 09<sup>th</sup> May 2017

Dear Unit holder,

**Notice to all Unit holders of the Al Mada Investment Fund**

We are hereby informing all Unit holders of the Al Mada Investment Fund (the "Fund") that the submission of yearly financial (31<sup>st</sup> Dec 2016) of the fund (Al Mada Investment Fund) has been delayed, the reason being the financial statements for the fund is currently under review with the Shariah Advisors and we have been informed that two of the shariah advisors are out for country.

We would also like to inform that the CBB has granted approval for an extension for submission of the financials till **17<sup>th</sup> May 2017**.

Should you have any queries, please do not hesitate to contact us.

Yours sincerely,



**Almuthana Al Maktoum**  
**Board of Director**

شركة صندوق الاستثمارات الوطنية ش.م.ب.م  
**National Investments Fund Company B.S.C.(C)**  
رقم التسجيل التجاري (67559) فاكس

